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Η δημοτική σύμβουλος Καρυοφυλλίδου Ζωή, προσήλθε μετά την έναρξη της συνεδρίασης 

Ο δημοτικός σύμβουλος Χατζηκυριακίδης Αναστάσιος, αποχώρησε από τη συνεδρίαση, κατά τη συζήτηση 

του 2
ου

 θέματος 

 

 

 

 

          

      Α/Α ΑΡ. 

ΑΠΟΦ. 

ΤΙΤΛΟΣ ΘΕΜΑΤΟΣ ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΟΥ 

1.  456.  Έγκριση του 

κατεπείγοντος της 

Συνεδρίασης και 

συζήτησης θεμάτων ως 

κατεπείγοντα   

Ομόφωνα  

2.  457.  Έγκριση της 80/2017 

απόφασης του 

ΠΟΦΤΜΜΔ, σχετικά 

με την 3
η
 αναμόρφωση 

προϋπολογισμού οικ. 

έτους 2017 

 

Ομόφωνα 

 

 

3.  458.  Έγκριση της 44/2017 

απόφασης της ΔΕΠ, 

σχετικά με τη 

μεταστέγαση του 2
ου

 

Νηπιαγωγείου Δράμας  

στο 4
ο
 Δημοτικό Σχολείο 

Δράμας 

Ομόφωνα 

 

Με την παρατήρηση των δημοτικών συμβούλων: 1) 

Μλεκάνη Μιχαήλ και 2) Χρυσοχοΐδη Ελευθερίου πως, 

θα έπρεπε η ΔΕΠ να έχει συνεδριάσει πολύ νωρίτερα και 

όχι να αποφασίζεται σήμερα η μεταστέγαση, όταν ήδη οι 

εκπαιδευτικοί είναι στα σχολεία. Γνωρίζουν φυσικά ότι 

ξεκίνησαν οι διαδικασίες για τη μεταστέγαση αλλά, η 

εικόνα ενός Δήμου δεν είναι και η καλύτερη όταν πέντε 

Σεπτεμβρίου και πέντε ημέρες πριν την έναρξη, 

λαμβάνεται η παρούσα απόφαση.  

 

 

Δράμα   06-09-2017 

 

Η ειδική γραμματέας του Δημοτικού Συμβουλίου Δήμου Δράμας 

  

Μυροφόρα Ψωμά  


